
Op 22 jul. 2018, om 11:18 heeft Plaatselijk Belang <plaatselijkbelang@eencity.nl> het 
volgende geschreven:

Hallo Lianda,


Bedankt voor je mail, omtrent deze ervaren  overlast.

Wij hebben dit afgelopen week in ons bestuur besproken. Tot dusver was dit signaal 
nieuw voor ons en zijn er ook geen andere inwoners bij ons bekend die hierover klagen.


Dat neemt niet weg dat deze melding wat ons betreft aandacht verdient. Immers het is 
mogelijk dat dit wel degelijk door anderen in Een of omgeving dit ook wordt ervaren.


Om hier op een correcte wijze invulling aan te geven hebben wij deze mail doorgestuurd 
naar de gemeente met het verzoek om hierin mee te denken en indien mogelijk te 
beginnen door een geluidsmeting op uw adres te verrichten. 


Mocht u zelf ook andere mensen kennen die dit ervaren of eventueel meer relevante 
 informatie beschikbaar hebben laat het ons weten. 


Groeten,

Wisse Hummel

Vz vereniging Plaatselijk Belang Een
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